
 

Protokoll styremøte 02/25 

Tidspunkt; 10. februar 2025 kl. 16:30 – 18:45  

Sted; Møterom 1025 + Teams 
 

Deltakere; 

President/styreleder Yousuf Gilani 

Visepresident/nestleder Tanveer Chaudry 

Styremedlem Anushka Saurabh 

Styremedlem Bijeyata Kumari 

Styremedlem Adil Hameed 

Varamedlem  Owais Mahmood  

Varamedlem Raksha Sameep Jangir 

 

Styret var vedtaksført med 5 stemmeberettigede. 

 

Fra administrasjonen; 

Generalsekretær (GS), protokollfører Trond Søvik 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Sak Tittel og orientering 
08/25 Godkjenning av innkalling, saksliste og protokoll, behandling av 

styremedlemmenes habilitet og ev. saker til eventuelt 
Det var ingen innsigelser til innkalling og sakliste. Protokoll 01/25 fra 
desember er godkjent via e-post og lagt ut på nettsidene.  
 

09/25 Kvalifisering til ICC turneringer for kvinner 
Landslagstrener Pooja Kumari orienterte om utviklingsmuligheter ved å 
igangsette U19 lag, benytte avsatte midler til innendørs turnering i Danmark 
for U19 til høsten, og allerede i 2026 kunne delta i ICC turnering for kvinner.  
 
Styret fattet følgende enstemmige 
 
Vedtak 
Styret tar orienteringen til etterretning. 
 

10/25 Varslingssak EJRZSI 
Det ble redegjort for adm. vurderinger i saken samt fra styrets 
saksbehandlere. 
 
Styret fattet følgende enstemmige 
 
Vedtak 
Styret finner ikke at innholdet i innsendte sak kvalifiserer som varslingssak 
iht. kriterier på NIF og NCFs nettsider.  
 
Styret fattet deretter følgende  
 
Vedtak (med 4 mot 1 stemme) 
Styret finner ikke grunnlag for å løfte saken opp til styrebehandling.  
 

11/25 Komiteer/utvalg 
Utlysning av komiteer/utvalg ble foretatt i desember -24 men uten å ha 
oppnådd tilstrekkelig med kvinnelige kandidater, og fristen ble utvidet. Det er 
pålagt med kjønnsfordeling i alle komiteer/utvalg. Styrets varamedlemmer 
hadde utarbeidet en innstilling til styrets behandling. 
 
Styret fattet følgende enstemmige 
 
Vedtak 
Styrets arbeidsutvalg gis fullmakt til å foreta endelige intervjuprosesser med 
kandidatene som er innstilt og oppnevne komiteer/utvalg i overens-
stemmelse med utlysningstekstene (22.nov., 12. des., 16. jan.). 
 

12/25 Landslagsopplegg -25 
Utlysning av «National Team Headcoach» ble tatt opp og kan skje via egne 
nettsider og arbeidsplassen.nav.no. 
 
Styret fattet følgende enstemmige 
 
Vedtak 
Styret ber GS iverksette prosessen med å utlyse og utvelge landslagssjef i 
50% stilling, i samarbeid med styrets arbeidsutvalg.  
 

13/25 Reisefond/kasse 
Fortsettelse fra sak 04/25.  

https://cricketforbundet.no/kurs/nedlasting/styremote-protokoller-2025
https://cricketforbundet.no/nyheter/utlysning-komiteer-og-utvalg-i-norges-cricketforbund
https://cricketforbundet.no/nyheter/vi-soker-3-medlemmer-til-uttakskomiteen-for-det-norske-landslaget
https://cricketforbundet.no/nyheter/norges-cricketforbund-soker-flere-jenter-kvinner-til-utvalg


 

 
Styret fattet følgende enstemmige 
 
Vedtak 
Styret ønsker å ta opp saken på klubb-/lagledermøte etter at komiteer/utvalg 
er oppnevnt. 
  

14/25 Årsregnskap og årsberetning 

Regnskapet er i prosess for avstemming og revisjon. Årsberetning 2024 ble 
framlagt for godkjenning. Status for arbeidet med innhenting av tilbud på 
tribuner, annekser, m.m. til Oslo-banene ble avgitt og GS vil følge opp i 
samarbeid med styrets arbeidsutvalg. 
 
Styret fattet følgende enstemmige 
 
Vedtak 
Foreløpig årsregnskap -24 tas til etterretning. Årsberetning -24 godkjennes. 
Styret tar orienteringen om anskaffelser av tribuner, annekser m.m. til 
etterretning.  
 

15/25 Orienteringssaker 
- Møte med NCA leietakere ble avholdt 20. januar.  
- Info om praktiske forhold ved forbundstinget, omberammet til 26. 

april på Thon Hotel Ullevål, ble gjennomgått, herunder tidsfrister. 
- Forslag til kontingenter/avgifter for 2026-2027 ble foreslått. 
- Utviklingstall fra NIFs nøkkeltallsrapport ble fremlagt og viser at NCF 

har stor andel av sin medlemsmasse blant voksne menn over 26 år 
 
Styret fattet følgende enstemmige 
 
Vedtak 
Orienteringssakene tas til etterretning. Kontingenter/avgifter fra 2025 
foreslås uendret til crickettinget 
 

16/25 Super League formatet 
Over halvparten av all disponert kamptid benyttes på herrenes SL format, 
men det er p.t. ingen landslagsvirksomhet i samme format. I tillegg binder 
dette opp tid som ev. kan benyttes for barn, ungdom og kvinner samt 
herrenes T20 format. Styret fikk seg forelagt bakgrunnsinformasjon om de 
ulike formatenes utvikling. 
 
Styret fattet følgende enstemmige 
 
Vedtak 
Styret ønsker å vurdere ev. reduksjon av SL-formatet og vil legge saken 
fram for klubb-/lagledermøte. 
 

17/25 Styrking av dommerstanden i utsatte områder 
Bærum, Drammen, Sandefjord, Sandnes/Stavanger og Trondheim er 
identifisert som pressområder hvor det er utfordringer med dommerstanden. 
Virkemidler for å bedre forholdene ble tatt opp. Kan dommerkomiteen (DK)s 
medlemmer reise en helg hver til områdene? Kan det utarbeides egne 
reisesatser i en periode for å stimulere flere dommere til å reise til kamper i 
områdene? Ytterligere spørsmålsstillinger ble reist fra adm. og kan 
forelegges for nærmere behandling og tilbakemelding fra DK etter 
oppnevnelse. 
 

https://www.idrettsforbundet.no/contentassets/9f94ba79767846d9a67d1a56f4054dc2/nokkeltallsrapport-2023---norges-idrettsforbund.pdf#page56


 

Styret fattet følgende enstemmige 
 
Vedtak 
Styret tar orienteringen til etterretning. 
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